

LIFE . EXTRAORDINARY

# MACAU TRAVELER

Feb-Mar 2017

WAN  
BAO BAO  
A CONNOISSEUR'S GUIDE  
TO GOOD LIVING

万宝宝  
与您鉴赏优渥生活品位



# EDITOR'S CHOICE

## 编辑精选

*From dance group Crazy Rouge to the London Symphony Orchestra, plus our pick of the city's best art exhibitions*  
从舞蹈团体Crazy Rouge、伦敦交响乐团，到城中备受瞩目的艺术展，精彩纷呈

**NODAME CANTABILE**  
交响情人梦  
FEBRUARY 10-11, 2017  
2017年2月10至11日

The Macao Orchestra under the baton of conductor Wu Yao-yu, featuring pianist Claire Huang Ci (pictured), perform highlights from the popular Japanese drama Nodame Cantabile. At the Macao Tower Auditorium.

澳门乐团在指挥吴耀宇，钢琴家珂菜·黄慈的带领下，于澳门旅游塔会展娱乐中心剧院呈现日本经典剧集《交响情人梦》的著名篇章。

[icm.gov.mo](http://icm.gov.mo)




**HUGO TEIXEIRA**  
雨果特谢拉摄影展  
UNTIL MARCH 31 / 至3月31日

Portuguese-American photographic artist Hugo Teixeira showcases his unique collection of documentary photography at Taipa Village Art Space.

葡萄牙裔美籍摄影师雨果特谢拉将在氹仔旧城区艺术空间举办别具一格的纪实摄影展。  
[taipavillagemacau.com](http://taipavillagemacau.com)



**LONDON SYMPHONY ORCHESTRA** 伦敦交响乐团音乐会  
MARCH 1  
3月1日

The London Symphony Orchestra led by celebrated British conductor Daniel Harding play Sibelius' ethereal Seventh Symphony and Rachmaninov's passionate Second Symphony at the Grand Auditorium.

由知名英国指挥大师丹尼尔·哈丁带领下的伦敦交响乐团将于文化中心综合剧院带来西贝柳斯的《第七交响曲》以及拉赫曼尼诺夫的第二交响曲。  
[ccm.gov.mo](http://ccm.gov.mo)



**SAILING FOR DREAM—WORKS BY KWOK WOON**  
扬帆筑梦—郭栢作品展  
UNTIL 23 APRIL / 至4月23日

Featuring more than 40 works by artist Kwok Woon, this is the first ever exhibition at the historically significant Navy Yard No 1, located at Rua de São Tiago da Barra.

位于妈阁上街的海事工房一号在澳门的历史上具有特殊意义，现正举办的首场展览，聚焦艺术家郭栢的40余件作品。  
+853 8988 4000

**BRUCKNER SYMPHONY NO 1**  
布鲁克纳第一交响曲

MARCH 25 / 3月25日

The Macao Orchestra conducted by Lü Jia, together with the Macao Youth Choir, perform Bruckner's first symphony composition at St Dominic's Church.

澳门乐团在吕嘉的带领下，协同澳门少年合唱团于玫瑰圣母堂共同演绎布鲁克纳第一交响曲。  
[icm.gov.mo](http://icm.gov.mo)

